
Z OBČINSKE KONFERENCE 2KS

Na letni občinski konferenci ZKS Ljubljana-Bežigrad,
23. marca, na kateri so se zbrali delegati vseh bežigraj-
skih osnovnih organizacij zveze komunistov in gostje:
člana CK ZKS Francka Strmole in Ivo Marenk ter predsed-
nik mestnega komiteja ZKS Jože Smole in sekretar pred-
sedstva mestnega komiteja Iztok VVinkler, ie tekla beseda
predvsem o družbenopolitičnih tn družbenoekonomskih
razmerah v občini, o delu občinske organizacije ZKS v
lanskem letu ter o programu dela za letošnje leto. V
drugem delu zasedanja so zbrani razpravljali v dveh sku-
pinah. Ena je obravnavala naloge komunistov pri oprede-
ijevanju in izvajanju razvojnih ciljev gospodarstva, druga
pa o aktualnih vprašanjih uresničevanja kadrovske poli-
tike v občini. Na konferenci so delegati razrešili članstva v
komiteju. Ivana Novaka, Aleksandra Milača ter Gabrielo
Vrabič. Namesto njih pa so v občinski komite izvolili tri
nove člane: Vero Banič - Vukadin, Vlada Barabaša in
Milana Pagona.

Zbranim je uvodoma spregovoril predsednik občinske
organizacije ZKS Ljubljana Bežigrad Miha Košak. Pouda-
ril je, da so vprašanja nadaljnjega izvajanja gospodarske
stabilizacije, ki jim je namenila konferenca lani največ
pozornosti, aktualna tudi letos. Lani se je potrdila že prej
znana resnica, da bomo le z izobraževanjem, lastnim zna-
njem, z boljšo izrabo delovnega časa ter predvsem s
hitrejšim uveljavljanjem socialističnih samoupravnih
družbenoekononrcskih odnosov kos zahtevnim nalogarn,
ki jih postavlja pred nas stabilizacijski program. »Že
dolgo je očitno,« je poudaril Miha Košak, »da dosegajo
boljše rezultate gospodarjenja tiste organizacije združe-
nega dela, kjer so samoupravni odnosi najbolj razviti.«

Rezultati lanskega gospodarjenja za Bežigradom so v
tem pogledu spodbudni. »Dobri kazalci pa nas ne bi
smeli uspavati, temveč spodbuditi, da bi v prihodnje še
bolj smelo načrtovali", je dejal Miha Košak ter opozoril
na nekatera področja življenja in dela, kamor bodo morali
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usmeriti komunisti svoje letošnje aktivnosti. To je pred-
vsem področje svobodne menjave dela, kjer so najbolj
pereči nizki osebni dohodki delavcev, zaposlenih v otroš-
kem varstvu in izobraževanju. »Tudi pri zajezitvi strmega
naraščanja cen in inflacije nismo komunisti storili
dovolj,« je dejal Miha Košak. Inflacija namreč sproti
razvrednoti še lako dobre gospodarske rezultate, onemo-
goča nagrajevanje po delu in rezultatih dela ter povečuje
socialne razlike med Ijudmi. Neobvladana inflacija zato,
po besedah Miha Košaka, že dobiva politično obeležje in
močno vpliva na razpoloženje Ijudi. »Komuniste v gospo-
darstvu čaka zato težka naloga - upreti se oportumzmu
svojih temeljnih sredin in zaplavati proti toku nepresta-
nega naraščanja cen,- je poudarii Miha Košak.

Zato si bomo morali prizadevati, da bodo v vseh sredi-
nah prevladale odločitve, v katerih bo izražen interes
delavcev. Dosedanja praksa odločanja v delegatskih sku-
pščinah družbenopolitične in samoupravnih interesnih
skupnosti je bila še vse preveč pod vplivom izvršnih orga-
nov in kaže, da so skupščine le kot nekakšen »demokra-
tični okras« samo potrjevale že naprej sprejete odločitve.
Krepitev političnega sistema socialističnega samouprav-
Ijanja bo zato v prihodnje ena temeljnih nalog komuni-
stov za Bežigradom, še predvsem v letošnjem letu, ko
tečejo priprave na volitve 1986 in ko imamo pravzaprav
vse možnosti, da popravimo morebitne napake minulih
treh mandatnih obdobij.

Za uresničitev vseh teh nalog pa bo še naprej najpo-
membnejša usposobljenost komunistov, ki bodo morali
preseči že izpete metode samoizobraževanja. Le-te so
največkrat osredotočene le za branje časopisov in sprem-

O delu občinske organizacije ZKS Ljubljana-
Bežigrad poročamo tudi na 4. strani.

Ijanje ostalih sredstev javnega obveščanja, kar pa
povzroča bolj izkrivljeno kot pa pravo podobo naše stvar-
nosti. »Bolje teoretično usposobljeni bomo tudi kos šte-
vilnim nesprejemljivim poskusom razvrednotenja našega
narodnoosvobodilnega boja, ki jim žal, kot podpisniki
raznih peticij in avtorji 6lankov ali le kot simpatizerji,
nasedajo tudi člani iz naših vrst,« je dejal Miha Košak ter
dodal, da sta idejnopolitična enotnost ter dosledno izva-
janje sprejetih sklepov na področju kadrovske politike
temeljni predpostavki nadaljnjega delovanja bežigrajskih
komunistov.

V takšnem tonu je izzvenela tudi pestra razprava, kjer
so delegati poudarili, da bomo morali v gospodarstvu več
pozornosti nameniti tudi inovatorstvu. Predvsem pa naj
namesto iskanja in opozarjanja na zunanje napake vsak
preuči razmere v svoji sredini in možnosti, da bi v danih
razmerah, ki niso lahke, poiskali spodbude za boljše delo.

VIDA PETROVČIČ


